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Plany na nową reformę systemu ochrony zdrowia zakładają między innymi przekształcenia właścicielskie

szpitali powiatowych. Główni zainteresowani, czyli powiaty są jednak pomijani w rozmowach na temat

planowanych zmian. Co o pomyśle myślą samorządowcy?

„COVID obnażył słabość systemu ochrony zdrowia w Polsce, który praktycznie nie istnieje. Nigdy nie

sądziłem, że dożyję czasów ponownego centralnego zarządzania służbą zdrowia. To już było i się nie

sprawdziło. To jakieś kuriozum, nie potrafię tego zrozumieć” – mówi Józef Swaczyna, Starosta

Strzelecki.

Z pełną treścią opinii Starosty Strzeleckiego można zapoznać się tutaj.
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